
Z á p i s n i c a 
z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v  D ú b r a v á ch 

zo dňa 14. decembra 2022 
 

Prítomní: 

Starostka obce: Elena Grňová 
Poslanci: Michal Greguss, Tomáš Chudý, Miroslav Kapec, Jozef Remeselník, Pavel 
Remeselník 
Ospravedlnení: Jaroslav Čierny, Jolana Ľuptáková 
Vedúca ZpS: Emília Remeselníková 
 
Občania: 5 (viď príloha) 
 
 Dnešné zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Elena 
Grňová, ktorá privítala všetkých prítomných a konštatovala, že zasadnutie obecného 
zastupiteľstva bolo zvolané podľa zákona SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov písomne s uvedením miesta, času a programu rokovania. Pozvanie bolo 
doručené včas všetkým pozvaným. 

Konštatovala, že obecné zastupiteľstvo má 7 poslancov, z ktorých je prítomných 5, 
preto vyhlásila zasadnutie obecného zastupiteľstva za uznášania schopné. 
 Oboznámila prítomných s programom, ktorým sa bude riadiť zasadnutie obecného 
zastupiteľstva.  
 
Program:  
                                        

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
Voľba návrhovej komisie. 

2. Schválenie návrhu rozpočtu na roky 2023, 2024, 2025. 
Stanovisko hlavného kontrolóra obce k rozpočtu. 

3. Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2023. 
4. Schválenie rozpočtového opatrenia č. 1/2022. 
5. Schválenie návrhu dodatku č. 2 k VZN č. 4/2020 o miestnych daniach a miestnom poplatku 

za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 
6. Schválenie návrhu dodatku č. 1 k VZN č. 5/2020 o správnych poplatkoch a poplatkoch 

stanovených obcou Dúbravy.                                                                                
7. Schválenie návrhu dodatku č. 2 k VZN č. 6/2020 o určení finančných prostriedkov na 

financovanie originálnych kompetencií na úseku školstva.   
8. Schválenie návrhu dodatku č. 2 k VZN č. 2/2019 o výške mesačného príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov v školskom zariadení. 
9. Diskusia   
10. Návrh na uznesenie 

 

 

Bod 1/ Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva, určenie zapisovateľa 
a overovateľov zápisnice. Voľba návrhovej komisie.  
 
Dnešné zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce Elena Grňová. Oznámila 
prítomným, že zasadnutie OZ bude nahrávané na diktafón. Zápisnicu zo zvukového záznamu 
vyhotoví Katarína Janoková – zamestnankyňa obce. Zvukový záznam bude použitý pre 



interné účely a po vyhotovení zápisnice bude zmazaný. Za overovateľov zápisnice navrhla pp 
Tomáša Chudého a pp Pavla Remeselníka.  Do návrhovej komisie navrhla pp Miroslava 
Kapca  ako predsedu, pp Jozefa Remeselníka a Michala Gregussa ako členov. 

 
 Program bol poslancami jednohlasne schválený. 

 
Hlasovanie Počet Mená poslancov 
Za: 5 Michal Greguss,  Tomáš Chudý, Miroslav Kapec, Jozef Remeselník, Pavel 

Remeselník  
Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 5  
Počet všetkých poslancov: 7  

 
 
Bod 2/ Schválenie návrhu rozpočtu obce na roky 2023, 2024, 2025 
            Stanovisko hlavného kontrolóra obce k rozpočtu  
 
Referuje: Elena Grňová, starostka obce 
Oboznámila prítomných s návrhom rozpočtu obce na roky 2023 - 2025. Informovala, že 
návrh rozpočtu bol zverejnený 15 dní pred zasadnutím OZ na internetovej stránke obce. 
Poslanci rozpočet obdržali  na svoje e-mailové adresy a následne ho prerokovali na 
pracovnom stretnutí. Z dôvodu neprítomnosti hlavného kontrolóra obce p. Ing. Ivana 
Sivoka na zasadnutí OZ prečítala jeho stanovisko k rozpočtu obce, v ktorom odporúča 
obecnému zastupiteľstvu schváliť rozpočet na rok 2023 a návrhy rozpočtov na roky 2024 – 
2025 zobrať na vedomie. 
Písomný návrh rozpočtu, ako aj stanovisko hlavného kontrolóra sú priložené k zápisnici. 
 
 Rozpočet obce na rok 2023 bol poslancami jednohlasne schválený. Rozpočet na roky 

2024-2025, ako aj Stanovisko hlavného kontrolóra obce k rozpočtu zobrali poslanci na 
vedomie. 

 
Hlasovanie Počet Mená poslancov 
Za: 5 Michal Greguss,  Tomáš Chudý, Miroslav Kapec, Jozef Remeselník, Pavel 

Remeselník  
Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 5  
Počet všetkých poslancov: 7  

 
 

 
Bod 3/ Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2023  

Referuje: Elena Grňová, starostka obce 
Opäť z dôvodu neprítomnosti hlavného kontrolóra obce p. Ing. Ivana Sivoka na zasadnutí 
OZ prečítala p. starostka jeho Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2023. Písomný 
Návrh plánu kontrolnej činnosti tvorí súčasť zápisnice. 

 Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2023 zobrali poslanci na vedomie. 



 

Bod 4/ Schválenie rozpočtového opatrenia č. 1/2022 

 Referuje: Elena Grňová, starostka obce 

Oboznámila prítomných s rozpočtovým opatrením – zvýšenie bežných príjmov, zvýšenie 
príjmových finančných operácií, zvýšenie bežných výdavkov, zníženie kapitálových 
výdavkov a zvýšenie výdavkových finančných operácií. Celkové príjmy a výdavky za 
zvýšia o 120 180 €. Písomný návrh je priložený k zápisnici. 

 Rozpočtové opatrenie bolo poslancami jednohlasne schválené. 
 

Hlasovanie Počet Mená poslancov 
Za: 5 Michal Greguss,  Tomáš Chudý, Miroslav Kapec, Jozef Remeselník, Pavel 

Remeselník  
Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 5  
Počet všetkých poslancov: 7  

 
 

Bod 5/ Schválenie návrhu dodatku č. 2 k VZN č. 4/2020 o miestnych daniach 
a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady  

Referuje: Elena Grňová, starostka obce 

Oboznámila prítomných s návrhom VZN. Informovala o zvýšení sadzby dane pre lesné 
a stavebné pozemky; zmenu a zvýšenie ročnej sadzby za psa (na 5,- €), pričom zaniká 
rozdiel medzi daňovníkmi z hľadiska miestnej časti obce (doteraz mali obyvatelia časti 
Iviny výhodnejšiu sadzbu).  Informovala o zvýšení poplatkov za komunálny odpad 
(obyvatelia časti Iviny na 26- €, ostatní na 30,- €), pretože náklady za zber a uloženie 
komunálneho odpadu sa budú naďalej zvyšovať. Tento rok obec doplácala vyše 10 tis. € za 
vývoz odpadu, pričom obec nesmie tak veľa doplácať, ale ani na tom zarábať. Návrh 
dodatku č. 2 k VZN č. 4/2020 tvorí súčasť zápisnice. 

 Dodatok č. 2 k VZN č. 4/2020 bol poslancami jednohlasne schválený. 
 

Hlasovanie Počet Mená poslancov 
Za: 5 Michal Greguss,  Tomáš Chudý, Miroslav Kapec, Jozef Remeselník, Pavel 

Remeselník  
Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 5  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

Bod 6/ Schválenie návrhu dodatku č. 1 k VZN č. 5/2020 o správnych poplatkoch 
a poplatkoch stanovených obcou Dúbravy  

Referuje: Elena Grňová, starostka obce 

Oboznámila prítomných s návrhom VZN. Informovala o zvýšení poplatkov za 
prenájom kultúrneho domu a jeho zariadenia; zrušení správnych poplatkov za služby IOM, 



nakoľko tieto služby viac nebudú na obecnom úrade občanom poskytované (výpis 
z registra trestov, výpis z listu vlastníctva, výpis z obchodného registra). Návrh dodatku č. 
1 k VZN č. 5/2020 tvorí súčasť zápisnice. 

 Dodatok č. 1 k VZN č. 5/2020 bol poslancami jednohlasne schválený. 
 

Hlasovanie Počet Mená poslancov 
Za: 5 Michal Greguss,  Tomáš Chudý, Miroslav Kapec, Jozef Remeselník, Pavel 

Remeselník  
Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 5  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

Bod 7/ Schválenie návrhu dodatku č. 2 k VZN č. 6/2020 o určení finančných 
prostriedkov na financovanie originálnych kompetencií na úseku školstva 

Referuje: Elena Grňová, starostka obce 

Oboznámila prítomných s návrhom VZN. Normatívy financovania predškolskej výchovy 
sú určené štátom. Pre rok 2023 je jednotkový koeficient stanovený v hodnote 104,76 €. 
Návrh dodatku č. 2 k VZN č. 6/2020 je súčasťou zápisnice. 

 Dodatok č. 2 k VZN č. 6/2020 bol poslancami jednohlasne schválený. 
 

Hlasovanie Počet Mená poslancov 
Za: 6 Jaroslav Čierny, Tomáš Chudý, Miroslav Kapec, Jolana Ľuptáková,  Jozef 

Remeselník, Pavel Remeselník  
Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 6  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

Bod 8/ Schválenie návrhu dodatku č. 2 k VZN č. 2/2019 o výške mesačného príspevku 
na čiastočnú úhradu nákladov v školskom zariadení 

Referuje: Elena Grňová, starostka obce 

Oboznámila prítomných s návrhom VZN. Tu je potrebné zrušiť rozdiel medzi príspevkami 
z hľadiska trvalého pobytu dieťaťa; musí byť stanovená jednotná sadzba, ktorá je 
navrhovaná v sume 15 € za dieťa. Taktiež je potrebné zvýšenie príspevku na stravu, keďže 
ceny potravín stúpajú. 

 Dodatok č. 2 k VZN č. 2/2019 bol poslancami jednohlasne schválený. 
 

Hlasovanie Počet Mená poslancov 
Za: 6 Jaroslav Čierny, Tomáš Chudý, Miroslav Kapec, Jolana Ľuptáková,  Jozef 

Remeselník, Pavel Remeselník  
Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 6  
Počet všetkých poslancov: 7  



Bod 9/ Diskusia  

 

- pp Kapec – v rámci rozpočtu sa konštatoval, že v ňom nie sú rozpočtované žiadne 
financie na údržbu ciest 
- p. starostka – zimná údržba ciest je zahrnutá v inej položke, obec bude naďalej 

prevádzkovať zimnú údržbu aj letnú opravu ciest v Ivinách; 
- Ing. Matunáková, PhD. – informovala sa na dôvod zvyšovania dane za psa v Ivinách, 

keď obec nemá so psami žiadne náklady 
- p. starostka – daň za psa je predpísaná zákonom; obec má právo určiť si výšku dane 

za psa;  
- Ing. Matunáková, PhD. – informovala sa na dôvod zvyšovania poplatku za komunálny 

odpad v časti Iviny, keď obyvatelia Ivín nemajú rovnaký komfort, ako obyvatelia 
Dúbrav, kde obyvatelia majú kuka nádoby pred každým domom 
- p. starostka – v Ivinách sa nachádza 6 ks zberných nádob na komunálny odpad, 

ktoré zamestnanec OÚ zváža na obecnom traktore na Bujačie; odtiaľ berie odpad 
zberová spoločnosť; obec má tak náklady na pohonné hmoty;  

- pracovník OÚ informoval, že v zimnom období je zvoz nádob veľmi náročný; 
- Ing. Matunáková, PhD. – navrhla spevnenie a prekrytie stanovíšť pod kontajnermi 

- p. starostka – stavby nie je možné realizovať na pozemkoch v správe SPF; obec 
nevlastní v Ivinách pozemky, kde by sa takéto stanovištia mohli realizovať; 

- Ing. Matunáková, PhD. – konštatovala, že obec mohla dávno pozemky od SPF odkúpiť 
- p. starostka – počas pôsobenia ako poslankyňa OZ p. Ing. Matunáková, PhD. 

s takýmto návrhom neprišla; 
- p. Kapec (č. 67) – vyslovil ponuku na poskytnutie reziva od Urbárskej spoločnosti 

v prípade, že sa bude v ZpS stavať altánok; informoval sa, či si budova ZpS „sadá“, 
nakoľko zaregistroval na budove trhliny 
- p. Remeselníková (vedúca ZpS) – s výstavbou altánku sa v budúcnosti počíta; 

trhliny na budove si nevšimla; 
- p. Kapec (č. 67) – informoval sa na funkčné využitie zberného dvora, nakoľko ľudia aj 

naďalej robia čierne skládky 
- p. starostka – zberný dvor funguje na telefonickom dohovore; po dohode 

s pracovníčkou ho ide otvoriť a to aj mimo určených hodín; p. starostka má za to, 
že čierne skládky nerobia naši občania, ale okoloidúci; 

- Kapec (č. 67) – konštatoval, že pozorne počúval stanovisko hlavného kontrolóra obce 
k návrhu rozpočtu a jeho návrhu plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2023; mrzí ho, že 
tu dnes p. kontrolór nie je, lebo má neho otázky 
- p. starostka – informovala, že p. kontrolór sa ospravedlnil za neúčasť na OZ, ale je 

na zasadnutí OZ v inej obci, kde tiež vykonáva túto funkciu; 
- p Kapec (č. 67) – vytkol, že nedostal od kontrolóra ani od poslancov a starostky 

odpoveď na jeho žiadosť na prešetrenie vydávania stavebných povolení v obci 
Dúbravy; hlavný kontrolór obce ho ústne informoval, že je to otázka na stavebný úrad, 
no p. Kapec má za to, že nemá pravdu a keďže kontrolór nie je prítomný, nebude o tom 
hovoriť; zaujíma ho, či sa s tým poslanci vôbec zaoberali; upozorňuje, že toto nemôže 
byť na svojvôli 



- p. starostka – zopakovala, že do doplnku k platnému ÚP budú zahrnuté aj 
novostavby, ktoré boli postavené aj na pozemkoch, ktorých vlastníkom bol 
donedávna aj p. Kapec; 

- p. starostka na záver informovala prítomných o stave vodovodu; boli u nás 
hydrometeorológovia, boli tu s kamerou, ktorá ukázala, že perforovaná rúra je veľmi 
zanesená a bude sa musieť vyčistiť; firmy, ktoré túto činnosť vykonávajú sú 
momentálne vyťažené, ale v 1. štvrťroku budúceho roka sa to určite bude riešiť; 

- Ing. Matunáková, PhD. – informovala sa, prečo sa pristupuje k dodatku k ÚP, či by 
nebolo lepšie, keby obec dala vyhotoviť nový územný plán, keďže ten pôvodný je 
z roku 1988; každý ÚP by sa mal aktualizovať každé 3-4 roky 
- p. starostka – je to nákladné a obec teraz rieši jednoduché pozemkové úpravy 

v území určenom v platnom Územnom pláne na IBV; začiatkom budúceho roka 
bude obec pracovať na doplnku k ÚP v časti Iviny, kde chce zahrnúť aj novostavby 
v Dúbravách, ktoré neboli súčasťou platného ÚP; 

- p. Kapec (č. 67) – rozdal niektorým novozvoleným poslancom darčeky v podobe knihy 
o fungovaní samosprávy, aby sa podľa nej mohli riadiť, keďže sú v nej obsiahnuté 
okrem iného aj povinnosti poslanca OZ 
 

 

Bod 10/ Návrh na uznesenie 

Uznesenia boli schvaľované postupne podľa jednotlivých bodov. 

 
 

 

I. Overovateľ: 
Tomáš Chudý 

II. Overovateľ: 
Pavel Remeselník 
 
  Elena Grňová 
  starostka obce 

 


